

EasyZIP防风卷帘

Window awnings with easyZIP guidance

Der SonnenLichtManager



在家中您也能有度假般的体验 Treat yourself to a holiday in your home



EasyZIP防风卷帘

您正在为您的家寻找有效的遮阳系统吗？如果与此同时您也不愿牺牲家中的现代化设计和安全性功能。我们给出的解决方案是：选择美观且抗风性强的ZIP防风卷帘。

Window awnings with easyZIP guidance

Are you looking for an effective sun shading system for your home but don't want to sacrifice on modern design and functional safety at the same time? Our solution: aesthetic and wind-stable window awnings with ZIP guidance.

最大宽度
Max. width
6000 mm

最大高度
Max. height
6000 mm



更快, 更安全, 更稳定

- EasyZIP的导轨系统采用新型一体式导轨。导轨内部结构完全相同, 可用于各种安装情况和建筑规模。
- 很大程度上缩短了安装时间
- 增加了抗风稳定性

Faster, safer and more stable

- New one-piece guide rail that is used for the guide systems easyZIP. The guide rails are identical in construction, and can be used for various mounting situations and construction sizes.
- Greatly reduced installation time
- Increased in wind stability



安全至上: 归功于SecuKit双驱动系统 (电动+手动) 系统的防风卷帘

如果发生电源故障, 望瑞门SecuKit具有直观可靠的辅助功能。这时它的附加手动提升带可以操控电动卷闸和户外抗风卷帘。该系统确保在停电时防风卷帘不会阻碍逃生。在电源故障的情况下, 通过拉动附加的提升带, 可以将关闭的防风卷帘快速升高至上限位置。

Everything safe: thanks to SecuKit!

In case of a power failure, the WAREMA SecuKit is an intuitive and reliable supplementary accessory. It's additional belt operation for roller shutters and window awnings with a motor. This system ensures that window awnings will no longer block the way in case of a power failure. In the event of a power failure a lowered curtain can be quickly raised to the upper limit position by pulling on the additional belt.





卓越的品质“德国制造”

望瑞门是一家创立于1955年的家族企业，在欧洲和亚洲拥有4,400多名员工，是遮阳行业的国际领先制造商，提供全系列的遮阳技术解决方案，以及多样化的控制系统。

Outstanding quality "Made in Germany"

WAREMA, a family owned-company was founded in 1955, and consists of 4,400 employees in Europe and Asia.

WAREMA is the European market leader for technical sun shading products, as well as control systems.

望瑞门遮阳系统设备(上海)有限公司

上海市青浦工业园区久业路123号1号厂房 201799

WAREMA Sun Shading Systems (Shanghai) Co., Ltd.

Bldg. 1, No. 123, Jiu Ye Road, 201799 Shanghai Qingpu Industrial Zone, P.R. China

电话 Tel: +86 21 59869288

info@warema.cn www.warema.cn

